
Zápis z výboru MO LTM dne 8. 1. 2024 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Pošta: 

 

1. Zápis ze schůzí výborů MS  

 - Doksany ze dne 8.12. 

 - Lovosice ze dne 7.12. 

 - Bohušovice ze dne 7.12. 

 - Úštěk ze dne 8.12.  

 

2. SUS – návrh závodů pro rok 2024 LRU feeder a plavaná (územní přebor a I. liga). 

- Výbor bere na vědomí 

 

 

Různé: 

 

 

Bulant 

• Informoval o proběhlém zrušení nájmu na rybník V. Újezd, nájemní smlouva byla vypovězena 

k 31.12.2023 se souhlasem nového majitele. 

• V průběhu vánoc byl na doporučení IT specialisty pořízen nový PC a monitor do kanceláře 

RD v hodnotě 29.700,- Kč. 

• Dále byl testován nový internet 5G prostřednictvím O2, kde v rámci této služby byla 

poskytnuta i TV a celá služba by vyšla levněji, než je současný stav kdy O2 je držena kvůli 

zabezpečovačce formou pevné linky a intrenet přes T-mobile. 

• Pořízena fotopast pro MS Doksany na chovný rybník. 

• Termín výročních schůzí MS je následující: 

o 24.2.2024 MS Lovosice od 10 hodin Beseda, za MO delegován Ing. Löwy  

o 24.2.2024 MS Bohušovice od 9 hodin hospoda Na hřišti, za MO delegován Ing. Bulant 

o 2.3.2024 MS Úštěk od 9 hodin hotel Racek, delegát bude upřesněn 

o 2.3.2024 od 9 hodin hospoda Na Růžku, delegát bude upřesněn 

• Z důvodů skladování pečiva navrhnul nákup bigboxů pro jeho uskladnění spolu s pořízením 

plechové garáže v rámci roku 2024 pro uskladnění přívěsných vozíků a ponechání velké 

zděné garáže jako sklad s obilím a pečivem v rámci krmení násad v chovných rybnících. 

▪ Výbor souhlasí a bere na vědomí 

 

 

Růžek 

• Informoval o vydávání povolenek v rámci programu RIS – značné problémy a komplikace.  

• Požaduje duplicitně od předsedů MS dodat seznam brigádníků spolu s datem konaných 
brigád za kalendářní rok, počínaje rokem 2024 a to z důvodů kontroly donesených 
brigádnických lístků, aby nedocházelo k jejich falšování. 

 
 



Turčín 

• Stále trvá úkol zajištění Ing. Jeřábka k posouzení stavu rybníků, a to Opárna a Vysoké. 

• Provedena kontrola Břehoryjí a Třebušína, rybníky jsou plné, na Třebušínu byl vyčištěn 
přivaděč v celé délce z důvodu ucpání po deštích. Na Břehoryje bude doplněn polek do 
malého rybníka a zmenšen průtok přes malý rybník.   

 
 
Prokop  

• Provedena inventura na RD. 

• Požaduje dodat zbytek inventur. Seznamů za MS Litoměřice, Lovosice a mládež v co 
nejkratším termínu. 

 
 

Antuš 

• Projednává dotaci na rok 2024 s MěÚ Bohušovice - opět ve výši 15.000,- Kč + 3.000,- Kč na 
mládež a závody.  

 

 
Novák 

• Zajistí hlášení činností MO Ltm za mládež pro SUS do 31.1.2024. 

• Nutno doplnit podklady pro SUS (Havránková) ohledně povolení odstřelu kormorána – co 

nejdříve.  
 
 
Šťástka 

• Opět není v soupisu revírů SUS na rok 2024/2025 doplněn v přehledu chráněných území 

požadovaný park Dolní Poohří, jak bylo přislíbeno ze strany SUS. 

 

 
Krpeš 

• Zaslat hlášení za RS MO Litoměřice na SUS do 31.1.2024. 

 

 

Další jednání výboru MO se uskuteční 

dne 5. února 2024 (pondělí) od 17:30 hodin. 


